
 

 
 

Dagsorden og referat skolebestyrelsesmøde  
Mødedatoer: 28/8, 27/9, 26/10, 27/11, 9/1, 7/2(med Langsø og Resenbro),4/4, 15/5, 4/6  

Dato: 28. august 2023 

Tidspunkt:  

kl. 19.00-21.00 

 

Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer og ledelsesrepræsentant(er)  

Mødeleder og evt. forplejning: Jesper (Tine, Trine, Tanja, 

Henriette, Lea, Rikke, Casper, Lene) 

Fraværende: Tine 

Dagsorden  

orientering (O), drøftelse (D) eller 

beslutning (B) 

Tid 

Estimer

et tid til 

punktet 

Uddybning 

 

Formid

ling 

 

Pkt.1 Godkendelse af 

dagsorden (B) og af 

referat(B) 

5 min Referat udsendt efter sidste møde underskrives. 

Begge dele godkendt 

Henrik 

Pkt.2 Orientering (O) 

- Fra skoleledelsen 

- Fra øvrige 

medlemmer 

15 min Fra skoleledelsen: 

- Godkendelse af mødedatoer. 

- Afprøvning af firewall på Voel Skole 

Skolen afprøver for en periode firewall på gaming, sociale 

medier, vold, porno mm. Dette er for at hjælpe eleverne 

med at holde fokus på læring og der er mindre fristelser. 

Vi er kommet godt i gang og det føles som hurtigt i gang. Vi 

løber stærkt, men det gør vi altid i starten af et skoleår. Vi 

har fællessamling hver fredag som noget nyt, det er vi glade 

for. 

Skolebestyrelsen var meget på omkring budgettet for 2024 

før ferien og det er ikke ovre. Bestyrelsen følger det stadig 

tæt sammen med de andre bestyrelser. Vi venter spændt 

på kommunens budgetforslag. 

Ros fra bestyrelsen for datoliste over arrangementer. 

Alle 

 

 

Pkt. 3 Evaluering af 

bestyrelsesarbejdet 

sidste skoleår (D og 

B) 

30 min Formål: At drøfte bestyrelsens arbejde i det forgangne år.  

Mål: At beslutte eventuelle ændringer til det kommende 

skoleår omkring indhold eller form på møderne. 

Rart at alle er velforberedte og vi holder tiden til møderne. 

God fordeling af ansvaret. Det tog lidt tid at finde ud af 

principper og hvordan det fungerer. 

Det opleves mere struktureret af de gamle medlemmer og 

det er dejligt. 

Bestyrelsen har arbejdet med de punkter, de havde sat sig 

for. De ønsker også, at vi slutter hvert møde med at snakke 

punkter til næste møde hver gang. 

Jesper 



 

 
 

Gøre opmærksom på hvad bestyrelsen har arbejdet med, 

så det bliver tydeligt for de andre forældre. 

Vi skal også arbejde på at blive mere synlige. 

Dejligt at opleve, at bestyrelsen vil skolen det bedste og 

arbejder for det. 

Pkt. 4. Bestyrelsesarbejdet i 

dette skoleår (D og 

B) 

30 min Formål: At drøfte bestyrelsens arbejde i det kommende år.  

Mål: At beslutte hvad der er vigtigt, at vi får arbejdet med i 

kommende skoleår. 

Vi tilser vores board med arbejdspunkter og skriver nye på. 

Vi vil løbende arbejde med kommende punkter ud fra 

bruttolisten på Trello. 

Jesper 

Pkt. 5. Klubben – status på 

tiltag og ændringer 

(D) 

30 min Formål: At orientere om tiltag og status på samme i 

klubben. Herunder revidering af skærmtidsregler samt 

indførelse af madsalg.  

Mål: At drøfte tiltag/ændringer inden eventuelle nye 

revideringer. 

Der er vedhæftet forældrehenvendelse om mad i klubben, 

som indgår i punktet. 

Henrik orienterer om, at klubben er flyttet til lokaler på 

mellemtrinnet. Hvilket ser ud til at være godt.  

Vi afprøvede sidste år dage, hvor der ikke var skærmtid. 

Det affolkede klubben de dage, hvilket var modsat af, hvad 

vi ville. 

Derfor prøver vi i år, at der er fri skærmtid, men at man skal 

deltage i de planlagte aktiviteter. Dette oplever vi større 

succes med. 

Børnene må også gerne deltage i SFO’s aktiviteter. 

Henrik tænker, at der er 60-70 procent tilmeldt klub. 

Forældre mener, at det fungerer bedre nu end før. Nye 

forældre er lidt forvirrede over, hvordan de nye regler er. 

Der er et forslag om, at Klubben deltager i forældremødet i 

fjerde klasse. 

Mad i klubben. Vi er blevet inspireret af andre klubber til at 

have et lille madudsalg. Madboden skal være udgiftneutralt. 

Der er grovtoast, riskiks, juice, icetea, muslibar mm. Der er 

stadig rugbrød og æbler i SFO. 

Der er støtte til madudsalget, men måske kigge på, hvad de 

kan købe. Særligt var bestyrelsen kritisk overfor de 

sukkerholdige drikke. 

Vi har fået en forældrehenvendelse omkring, hvad der er i 

madboden. Det er blevet drøftet og tages med tilbage til 

Henrik 



 

 
 

personalet. Forslag om at spørge børnene, hvilke sunde 

snacks de gerne vil have. Oplyse børnene om princippet for 

kost. 

Det kan også være et emne, der tages op i samarbejde 

med elevrådet.  

Pkt.7 Eventuelt (O) 5 min Der har været en forældrehenvendelse omkring Prime i 

skoletiden. Der er nogle børn, der har set større børn have 

det med. Det er tomme flasker, der bliver brugt som 

drikkedunke. 

Børn må fortsat ikke køre på el-løbehjul på skolens grund 

på el-løbehjul. 

Alle 

  

 

 


